
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 12. lipnja 2018.god. 

 

ZAPISNIK 

sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

 

Sjednica je počela s radom u 16:00 sati. 

 

Prozivkom se utvrđuje da su na sjednici nazočni vijećnici: 

Srećko Milić, Zvonimir Škvorčević, Rajka Petešić, Tomislav Jerić, Sebastijan Jagić, Matija 

Ramov, Marijan Crvarić, Paško Bonja i Marijan Kolić 

 

Odsutni: Ivan Špralja i Marinka Jerić  

 

Predsjednik Općinskog vijeća SrećkoMilić predlaže dnevni red: 

 

1. Odluka o sufinanciranju ljekarničke djelatnosti u Salima 

2. Donošenje Odluke o prodaji robe na malo na javnoj površini bez naknade 

3. Aktualni sat 

 

 

Ad. 1. 

 

Vijeću je dostavljen prijedlog Odluke o sufinanciranju ljekarničke djelatnosti u Salima. 

 

Načelnik izlaže kako je već bio raspisan natječaj za ljekarnu u Salima ali bez sufinanciranja na 

koji se javila vlasnica ljekarne Krišto u Zadru, i kad je popričala s bivšim najmoprimcima i 

uvidjela sve probleme koje bi mogla imati, zaključila je da joj se otvaranje ljekarne u Salima 

ne bi financijski isplatilo. Jedini način na koji bi joj otvorenje ljekarne u Salima bilo isplativo 

jest da otvori ljekarnu u kojoj bi se prodavali lijekovi koji se ne izdaju na recept, te da bi u 

okviru toga dostavljala brodom lijekove na recept. 



 

Natječaj za ljekarnu je ponovljen u Zadarskom listu, ali ovaj put uz sufinanciranje, javila se 

opet vlasnica ljekarne Krišto, uz izračun da bi joj 120.000 kn godišnje bilo dovoljno da posluje 

s pozitivnim rezultatima. 

 

Postavljaju se razna pitanja u svezi otvaranja ljekarne u Salima, npr. hoće li ljekarna imati 

osmosatno radno vrijeme, hoće li se ljekarna zatvarati zbog korištenja godišnjeg odmora, mora 

li magistar raditi u ljekarni ili može samo tehničar, zbog ovog potonjeg načelnik naziva gosp. 

Radojku Krišto koja navodi da u ljekarni mora raditi farmaceut (fakultetski obrazovana osoba).  

 

Marijan Crvarić navodi da će se ipak uštediti na najmu prostora oko 1.000,00 kn,  da bi tebalo 

sklopiti poseban ugovor o zakupu prostora, te da bi se trebala navesti posebna odredba vezana 

uz radno vrijeme i korištenje godišnjeg odmora, tj. da se osigura zamjena za farmaceuta koji 

korist godišnji odmor.  

 

Tomislav Jerić pita postoji li mogućnost da ljekarna vrši dostavu lijekova na Božavu, Veli Rat 

i dr. mjesta na sjevernom dijelu otoka. 

Načelnik odgovara da „hitne“ lijekove dostavlja Branimir Grbin, komunalni redar. 

 

 

Prijedlog o sufinanciranju ljekarničke djelatnosti u Salima u iznosu od 120.000,00 kn godišnje, 

jednoglasno je prihvaćen. 

 

 

Ad.2. 

 

Raspravlja se o određivanju lokacija za prodaju proizvoda iz OPG-a i obrta registriranih na 

području Općine Sali. 

Postavlja se pitanje spadaju li u ovu kategoriju ribari i koji se sve proizvodi smiju prodavati, 

ako dođe do problema s inspekcijom, tko će biti odgovoran? 

Zaključuje se da su područja ispred ureda TZ-a adekvatna za prodaju. 

Odluke o prodaji robe na malo na javnoj površini bez naknade je donesena sa 8 glasova za i 1 

suzdržanim. 

 

 

Ad.3. 

 Postavlja se pitanje raspisivanja natječaja za otvaranje praonice rublja u prostorima 

sanitarnog čvora Mulić d.o.o. 

Osoba koja bi se javila na natječaj trebala bi imati registriran obrt praonice rublja. 

Zaključuje se da će se natječaj raspisati. 



 Načelnik obavještava da se za dječji vrtić ishodovala građevinska dozvola, te na 

natječaju Ministartsva demografije smo dobili 750.000,00 kn 

Tražilo se novčana pomoć i od Ministarstva regionalnog razvoja, s obzirom da bi ukupni 

procjenjeni troškovi iznosili 2.500.000,00 kn. 

Očekuje se uskoro i da ispust i pročistač u Božavi dobiju građevinsku dozvolu. 

 

 Tomislav Jerić postavlja pitanje ljetnog radnog vremena dječjeg vrtića u Božavi. 

Načelnik odgovara da je odgojiteljica provela anketu među roditeljima djece koja 

borave u dječjem vrtiću, tako da je dogovoreno da vrtić radi 4 sata dnevno. 

 

 Marijan Crvarić iznosi problem zbrinjavanja djece u jaslice, apelira da se u dječje vrtiće 

primaju i djeca mlađa od 2 godine, makar i uz plaćanje. 

 

 Matija Ramov: što je s isplatama naknada za djecu rođenu u 2017. godini, konkretno 

kad će se donijeti rješenja i kad će se krenuti s isplatama? 

Načelnik: rješenja su donesena i s isplatama se započelo. 

 

Raspravlja se o uvjetima dodjele novčane potpore za novorođenu djecu na području 

Općine Sali. 

 

 Paško Bonja: što je s natječajem za radno mjesto višeg stručnog suradnika za opće 

poslove i strukturne fondove? 

Načelnik: javile su se dvije osobe na natječaj i to Jona Petešić i Mira Maretić. 

Pročelnik: treba pregledati dokumentaciju i vidjeti ispunjavaju li uvjete.  

 

 Matija Ramov:  

- kad će se kupiti glomazni otpad? 

- betoniranje puta? 

- očitovanje Jadrolinije za linije za Božavu? 

 

Načelnik:  

- problem glomaznog otpada se rješava 

- raspisao se natječaj, izabran je izvođač, ali nažalost odustao je, morat ćemo 

ponoviti natječaj 

- Jadrolinija je dostavila argumentirano da nikad nije potrošen bonus. Međutim 

veliki je problem na trajektnoj liniji za Brbinj prilikom booking-a za otočna 

teretna vozila koji je onemogućen, što je suludo jer su dostavna vozila najvažnija 

u cijeloj priči 
 

 Marijan Crvarić: 

- što je s projektima za Veli Rat, dječjim igralištem i autobusnim stajalištem? 

- što je s natječajem za sidrište? 
 

             Načelnik: 

- radi se na tome, problem je u manjku radne snage 

- još ništa, pratimo 
 



 Paško Bonja:  

- novi Zakon o otocima 

- zdravstvena skrb u „sezoni“ 

- koliko je uloženo u turističku infrastrukturu zadnju godinu ili dvije 

 

Načelnik: 

- uputili smo dopis s prijedlozima i primjedbama 

- trenutno nema bolje varijante od ove koja već postoji 

- uloženo je prilično, npr. uređenje saljskog porta, uređenje nerazvrstanih cesta… 
 

 

Sjednica je završila s radom u 17:30 sati. 

 

 

  Zapisničar        Predsjednik 

Vladimir Radulić      Srećko Milić 

 

 


